
Kastrup 
Sospejder 

Referat for forældremøde Kastrup Søspejder, d. 26.2.25 kl. 19-21 

Ordstyrer: Kåre - Referent: Line 

Deltagere: Maibritt (Juniorer), Kåre (søkyndig), Bjarne (spejder), Poul-Henrik (kasser), To

bias (ulve), Oskars mor, Line (ulve), Lars (rep. fra divisionen, Gerhard (seniorer), Peter 

(best.formand), Villum (spejder) 

Punkt 1: Dirigent og referent. Se ovenfor 

Punkt 2: Beretning fra bestyrelsen: 

Juka solgt i 2024 (54.000 kr).og der er indsamlet penge til ny båd via fonde (140.000 kr.). En

kelte fondes udbetaling forudsætter køb af båden, og der skal derfor indkøbes i nærmeste 

fremtid. 

Nana og Magdalena har deltaget i korpsrådsmøde i Billund. 

KASØ deltog i Kastrup Havns havnens dag og Henny har repræsenteret KASØ ved Tårnby 

Kommunes info-dag for nye borgere i KASØ. 

KASØ var vært for Søslag for ulve og juniorer for de forskellige søspejdergrupper i Søom

råde Sjælland. 

Kommunens initiativpulje har bevilliget 10.000 kr. til kajakker, som vi også glæder os til at 

tage i brug når sejlsæsonen går i gang. Er særligt optimale for vores nye spejdergruppe 

Tanglopperne alder 6-8 år (ca.). Der er 11 Tanglopper og seniorerne er ledere. 

Ventelistesituationen er således at der er mange på venteliste, men der er også vished om at 

mange på ventelisten er ikke længere interesseret (fordi de har stået på listen i mange år, og 

ikke længere har interesse). 

Alle grene laver "oprydning" på ventelisterne (kontakter dem der er på listen for at høre om 

de reelt har interesse i at være der). 

Punkt 3: Årsregnskab til godkendelse 

Regnskab er godkendt. Tak for udførlig gennemgang. 

Punkt 4: Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

Punkt 5: Udviklingsplan 

- Både: Fremtidig og så småt projekt vedr. byg og indkøb af Svendborg-seniorer er i

proces (via DOS), men tager mange år. KASØ er gået i gang med at opspare penge

til projektet og ansøge penge via fonde.




